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From: Paul Sirpal 
Sent: 2021/08/20 1:14 PM
To: Henderson, Kelly
Subject: [EXTERNAL]Application for an Official Plan Amendment and Zoning By-law Amendment 

1857 Queen Street West File: OZS-2021-00

Follow Up Flag: Follow up
Flag Status: Flagged

Hi I live in the area and my street is very unhappy with proposal. What will it take for this not to happen? 
 
Get Outlook for Android 
 
- English  
NOTICE: The information transmitted is intended only for the person or entity to which it is addressed and may contain confidential and/or privileged 
material. Any review, re-transmission, dissemination or other use of, or taking of any action in reliance upon, this information by persons or entities other 
than the intended recipient is prohibited. If you received this in error, please contact the sender immediately by return electronic transmission and then 
immediately delete this transmission, including all attachments, without copying, distributing or disclosing same. Email is not a secure means of 
communication. Please advise us if you would prefer to use an alternate form of communication. iA Private Wealth accepts no responsibility or liability 
for loss or damage arising from the receipt or use of this transmission. Unless otherwise specifically stated, any opinions expressed are those of the 
author only and this transmission is not intended as a recommendation or solicitation of an offer to purchase or sell any security or related financial 
instruments. iA Private Wealth does not accept trading instructions via voicemail, fax, email or other means of electronic communication (including text 
messaging and instant messaging).  
iA Private Wealth Inc. is a member of the Canadian Investor Protection Fund and the Investment Industry Regulatory Organization of Canada. iA Private 
Wealth is a trademark and business name under which iA Private Wealth Inc. operates.  
 
 
Insurance services are not offered by iA Private Wealth. Financial planning in the province of Quebec isn’t offered by iA Private Wealth. Only the services 
offered by iA Private Wealth are covered by the Canadian Investor Protection Fund.  
To unsubscribe from receiving commercial electronic messages from iA Private Wealth, click here.  
 
- Email – French  
AVIS : Ce message s'adresse uniquement à la personne ou à l'entité indiquée et peut contenir des renseignements confidentiels ou privilégiés. Toute 
consultation, retransmission, diffusion ou tout autre usage de l'information contenue dans ce message, ainsi que toute adoption de mesures fondée sur 
celle-ci, par des personnes ou des entités autres que le destinataire indiqué est interdit. Si ce message vous a été transmis par erreur, veuillez en 
informer l'envoyeur en le lui retournant sur-le-champ et supprimer ensuite immédiatement le message, ainsi que toutes les pièces jointes, sans le copier, 
le diffuser ou le divulguer. Le courrier électronique n’est pas un moyen de communication sécuritaire. Veuillez nous le signaler si vous préférez utiliser un 
autre moyen de communication. iA Gestion privée de patrimoine n’engage aucune responsabilité pour un préjudice découlant de la réception ou de 
l'utilisation de ce message. À moins d'indication contraire, les opinions exprimées sont uniquement celles de l'auteur et ce message ne constitue pas une 
offre de vente ou une sollicitation d'achat de titres ou d'instruments financiers connexes. iA Gestion privée de patrimoine n’accepte aucune instruction 
par messagerie vocale, télécopie, messagerie électronique, ou tout autre moyen de communication électronique (notamment, la messagerie par texte et 
la messagerie instantanée) relativement à des opérations.  
 
iA Gestion privée de patrimoine inc. est membre du Fonds canadien de protection des épargnants et de l’Organisme canadien de réglementation du 
commerce des valeurs mobilières. iA Gestion privée de patrimoine est une marque de commerce et un autre nom sous lequel iA Gestion privée de 
patrimoine inc. exerce ses activités.  
 
 
Les services d’assurance ne sont pas offerts par iA Gestion privée de patrimoine. La planification financière n’est pas offerte par iA Gestion privée de 
patrimoine dans la province de Québec. Seuls les services offerts par iA Gestion privée de patrimoine sont couverts par le Fonds canadien de protection 
des épargnants.  
Pour vous désabonner et ne plus recevoir de messages électroniques commerciaux d’iA Gestion privée de patrimoine veuillez cliquer ici.  


